
 
Zápis č. 2/2005 

ze zasedání Výkonného výboru FMS AČR dne  12. července 2005 
Praha 

 
 
Přítomni: R.Ječmínek, M.Čada, K.Nauš, J.Charvát, J.Horák, M.Syrůček, A.Zemen, 

V.Procházková, M. Verner, G.Ittner, V.Benešová, M.Švejdová, J.Vaňková, 
Nepřítomni:  
Omluveni:  V.Janek,  V.Nývlt, V.Klatovský,  V.Količ, P. Jiran, P. Moravec, O. Berka, P. Jalovecký 
Neomluveni:  L. Kamenický, V. Gros, P.Zelinka 
 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu č. 1 
2.   Návrh kandidátů FMS AČR do orgánů FIM a UEM 
3.   Činnost zástupců v komisích UEM – zprávy ze zasedání 
4.   Řády a kalendář na 2006 – změny, harmonogram 
5.   Rozdělení reprezentačních prostředků – aktuální stav 
6.   Informace předsedů VV svazů a odborných komisí 
7.   Různé 
 
 
1 Kontrola zápisu č. 1 
Zápis schválen bez připomínek 
 
2.  Návrh kandidátů FMS AČR do orgánů FIM a UEM 
Předseda VV SE žádá doplnit zástupce ACCR do komise FIM/UEM Enduro. 
Závěr: VV SE připraví návrh ke schválení Prezidiu v prosinci, aby mohl být předložen na FIM při 
jarním jednání. Členství v UEM je bez opodstatnění. S touto připomínkou návrh schválen. 
 
3.  Činnost zástupců v komisích UEM – zprávy ze zasedání 
Prezident AČR zašle dopis FIM/UEM, kde upozorní na naprosto živelné postupy odborných komisí i 
promotérů při schvalování kalendářů, a to  na úkor federací. Na posledním jednání UEM byla udělena 
pokuta AMK ZP Pardubice € 1600. Sekretariát nesmí schválit žádná ZU AMK ZP Pardubice, dokud 
pokuta nebude uhrazena. 
VV FMS ukládá GS p. Naušovi, aby prověřil a zvážil účast p. Šperla na jednáních Ekologické komise 
UEM. GS bere na vědomí. 
 
4.   Řády a kalendář na 2006 – změny, harmonogram 
Harmonogram schválen s připomínkou ke kalendáři FIM/UEM. Uzávěrky do obou kalendářů již byly, 
tyto termíny jsou orientační pro tvorbu kalendářů národních. 
 
5.   Rozdělení reprezentačních prostředků – aktuální stav 
Všechny reprezentační prostředky musí být jednotlivými VV rozděleny do 15.08.2005. Na ocenění 
výslednosti lze ponechat 10% z celkového objemu. 
 
6. Informace předsedů VV svazů a odborných komisí 
VV SPD – polovina sezóny odjetá, nejdůležitější podnik MS GP byl minulý víkend. Šance na 
medailová umístění  jsou v ME. 
 
VV SE – na základě přání předsedy p. Horáka VV FMS  vyslovuje poděkování pořadateli MS Global 
Park. Stav přípravy mistrovství je velmi dobrý, ačkoliv pořadatelství mu bylo svěřeno až letos na jaře. 
 
VV TZM – polovina podniků domácí sezóny odjetá, na některých potíže s počasím. Celkově vzrůstající 
úroveň podniků. Transpondéry jsou jednoznačně  přínosem. Umístění v seriálech MS a ME zatím 
dobré. Finišuje příprava na MS juniorů v Jiníně (24.7.) a MS MX1 a MX2 v Lokti (7.8.). 
 
 



 VV SZM – sezóna bez problémů, minulý víkend ME v Mostě s největším počtem účastníků v letošním 
seriálu.  Další podniky: MS SBK Brno (17.07.) a UEM Cup minibike Brno (24.07.). Naši minibikoví 
jezdci letos v UEM Cup velmi  úspěšní. 
 
LK – k návrhu Lékařského řádu UEM nemá komise připomínky (vychází z LŘ FIM). Byl konstatován 
nepovolený doping při MS GP SZM. Předložený návrh antidopingu na alkohol vychází z programu 
FIM. Závěry tohoto materiálu budou zohledněny ve znění LŘ či v Zásadách poskytování lékařské péče 
při motoristických podnicích (sjednocené podmínky pro automobilové a motocyklové podniky). 
Závěr: VV FMS souhlasí s uzavřením dohody a pověřuje LK, aby ve spolupráci s GS a sekretariátem 
vyjasnila detaily a formulace. 
 
7.   Různé 
7.1. Časoměření na podnicích enduro - spor mezi ČK a pořadatelem. Pořadatel podniku v Mostě 
nezaplatil činovné z důvodů nedodržení smlouvy a špatných výsledků práce. Nebylo však fakticky 
objektivně prokázáno pochybení v práci časoměřičů – z toho důvodu byly výsledky jury podniku 
schváleny.  
Závěr: 
a) závod byl měřen, výsledky schváleny, protest nebyl podán, výsledky tedy platí. Pořadatel je 

povinen činovné vyplatit. 
b) Duplicitní měření „nelicencované skupiny“ požadované pořadatelem na příštím podniku musí 

„zastřešit“ časoměřič s licencí. Požádá-li, obdrží neoficiální skupina licenci, ačkoliv všechna 
školení časoměřičů již  proběhla. 

c) VV FMS souhlasí s návrhem ČK – nesmí být dotčeno zachování podmínek NSŘ pro hlavní 
měření a vyhodnocení.  VV FMS nemůže řešit smluvní vztahy mezi čas.skupinou a pořadatelem. 
Rozšíření počtu časoměřičských skupin s licencí vítáno. 

 
7.2. Pojištění: Podmínky pro pojištění motoristických podniků budou stejné jak pro pořadatele, kteří 
jsou uvedeni v kalendářích /ročence FMS a nedali Plnou moc do 31.03., tak pro pořadatele nové.  
Závěr: Toto rozhodnutí  náleží AČR, nikoliv  VV FMS. GS projedná s prezidentem AČR. 
 
7.3. Zvláštní ustanovení: Nebyly schváleny ZU na Supermoto Sedlčany, protože ke schválení byly 
pořadatelem předloženy 14 dní před termínem podniku. 
Závěr: VV FMS bere na vědomí. 
 
7.4. Disciplinární komise - není funkční. Podnět (účast pětiletých jezdců bez licencí na 
motokrosovém závodě) předaný DK v dubnu, do dnešního dne nebyl projednán. 
Závěr: Nečinnost DK či další setrvání předsedy Grose v této funkci bude projednáno příští týden na 
schůzce prezident – GS – JUDr. Gros. 
 
7.5. Výsledky PD, SZM a trialu - Bylo konstatováno, že pořadatelé SZM, trialu a PD nezasílají 
v elektronické podobě materiály k umístění na webových stránkách AČR. 
Závěr:   VV FMS ukládá předsedům VV těchto svazů sjednat nápravu v odesílání těchto materiálů. 
 
7.6. Účast na jednání VV FMS AČR - Předsedové VV svazů jsou povinni na jednání VV FMS 
delegovat své zástupce, pokud se sami nemohou zúčastnit.  
Závěr: Předsedové VV svazů berou na vědomí. 
 
Další zasedání VV FMS je plánované na září 2005.  
 
Zapsala:  M. Švejdová 
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